
Bestyrelsesmøde 2017-11-16 kl. 18:30
Kulturhuset
Til stede: Rie, Aase, Henrik, Jes

Referat

1. Referat fra møde 2017-01-19
Intet at bemærke

2. Korets økonomi
Henrik fremlagde en oversigt, der viser en estimeret kapital pr. 31. dec. 2017 på ca 120.000 kr.
Reformationskoncerterne giver et forventet under skud på ca 2.500 kr. til hvert kor på grund af at
tilhørertallet i Sorgenfri og Mørdrup var mindre end budgetteret. Regnskabet er dog endnu ikke
afsluttet.

3. Evaluering
Udvalgets opsummering og konklusioner er tidligere udsendt til alle. Følgende punkter giver
anledning til initiativer:
Kommunikation: Frem for at supplere kormeddelelserne med en systematisk mundtlig orientering,
vil der efter hver udsendelse af kormeddelelse være spørgetid umiddelbart efter pausen ved den
efterfølgende prøve. Her kan der stilles uddybende spørgsmål. Der vil naturligvis efter behov
fortsat blive orienteret mundtligt og/eller pr. mail mellem kormeddelelserne.
Stemmetræning: 11 har udtrykt ønske om at der afsættes tid til stemmetræning. Bestyrelsen finder
at det i princippet er en god ide, men at kollektiv stemmetræning til 30 sangere med - efter al
sandsynlighed - forskellige behov, ikke er effektiv. I stedet vil korkassen give et tilskud på 100 kr. pr
time for ialt 5 timer til de, der individuelt vil modtage stemmetræning hos f.eks. Randi Gislason (ifl.
pålidelig kilde tager Randi for øjeblikket 200 kr. i timen). Som en anden mulighed nævnte Henrik at
FOF København tilbyder stemmetræning i grupper på 3 til en pris af 700 kr. for 2x5 timer.
Ensemblesang: I stedet for ensemblesang efter den gamle model (kvartetter) foreslås det at der
efter aftale med Kasper kan organiseres egaliseringssessioner med de enkelte grupper.

4. Forhold vedrørende Kulturhuset
Det er fortsat uklart om Kulturhuset i lighed med tidligere år vil organisere en nytårskur.

5. Dirigentsituationen
Denis har orlov for første halvår af 2018, og i den periode vikarierer Kasper Borchersen

6. Planer (projekter, rejser)
Planlagte koncerter er Nivaagaard (2018-03-18), Kulturhuset (2018-06-07) og Skelgårdskirken
(november 2018). Vedrørende rejser er der enighed om, at det ikke giver mening at satse på 2018, i
betragtning af dirigentsituationen. Henrik rejste spørgsmålet om eventuel deltagelse i festivaler
med eller uden konkurrence. Et argument til fordel herfor er at man så dels møder andre kor, dels
slipper for meget organisatorisk arbejde. Bestyrelsen vil nedsætte et ad hoc udvalg til at kortlægge
festivalmulighederne i 2019, og modtager gerne tilsagn om at gå ind i et sådant udvalg. Det skal
understreges at deltagelse her ikke automatisk betyder at man også hænger på organisering af en
eventuel rejse.

7. Eventuelt
Intet

2017-11-16
Jes


